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Studienämnden vid Fysik
Protokoll fört vid SNFTM -möte

21 mars 2017

Tid: 12:20
Plats: Donatorn

Närvarande

Ordförande Victor “Wåhfflan” Wåhlstrand Skärström
Vice Ordförande Johan “Wello” Winther

Kassör Oskar “Gurkan” Sjökvist
Sekreterare Gabriella “Bella” Grenander

Veckobladerist Eric Ghassaban Kjellén (från 12:40)
Kandidatansvarig Niklas Moszczynski
Masteransvarig Björn Johansson

Matansvarig Lina “Festis” Hultquist

Sammanfattning

• Oskar informerar om kompetensportföljen på K-sektionen.

• Lina informerar om vad som sades på senaste institutionsrådet.

• Victor informerar om mastersmässans fortskridande arbete.

• Vi planerar nästa steg i vår aspning.

• Vi har en punkt på vår verksamhetsplan som vi ej har uppfyllt till fullo: svars-
frekvensen på kursutvärderingar.

§1 Mötets
öppnande

Victor Wåhlstrand Skärström öppnar mötet kl. 12:20.

§2 Val av
justerare

Niklas Moszczynski väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Björn har varit på möte om mastersmässa tillsammans med Victor. Han har
även varit på möte med Kristina Larsson om mastersprogrammens gemensam-
ma mottagning på KFM-området. De ska skicka ut en enkät om hur interna-
tionella studenter och chalmersstudenter interagerar med varandra. Han har
dessutom mejlat om pamfletter till mastersmässan.
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Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Niklas Moszczynski
Justerare
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• Johan har mejlat pateter om ohmsitsen. Han har även uppdaterat patetlistan
bak till 2010/2011-året. Dessutom har han ordnat affischer till cocktailpartyt.

• Oskar har pratat med KUU (Kemisektionens utbildningsutskott) om kompe-
tensportföljen; den gäller endast för högskoleingenjörslinjen, anledningen till att
den inte finns på civilingenjörslinjen är för att den är mer teoretisk och model-
len är inte lika lätt applicerbar. Trots detta så skulle det vara ett välbehövligt
tillägg, då det bland annat är mycket avhopp från K-sektionen då man ej ser
vad utbildningen kan leda till.

• Lina har varit på möte med institutionsrådet; man har fått en ny prefekt Tho-
mas Nilsson. Under nästa möte ska arbetsgruppen om masterssammanslagning-
en presentera vad de har kommit fram till på senaste mötet - som Lina också
har medverkat på - bland annat ett förslag på kursplan.

• Niklas har hittat kursutvärderare till alla kurser samt påbörjat sin överlämning.

• Victor har haft mejlkontakt om mastersmässan och haft möte om densamma.
Man har kommit fram till att man vill dra ner tiden för föredragen til 25 minuter
och således få ner mässan till en förmiddag. Föreläsningarna kommer att hållas
i Kollektorn, minglet och montrarna kommer att vara nere i Canyon. Victor
har även tillsammans med Oskar varit på möte med Jana med anledning av
programmeringstekniken.

§5 Aspning Vi fortsätter med att leta efter aspar. Vi vill innan valet skriva en krönika om vad vi
har gjort under året, dels för att belysa vad SNFTM gör för studenterna och dels för
att öka intresset för SNFTM :s arbete. Vi vill även ta porträttfoton av oss och skriva
en kort text på facebook om var post, för att öka synligheten.

Vi måste dessutom komma ihåg att skriva en kravprofil för var post som vi ska
överlämna till valberedningen.

§6 Verksamhet i
LP4

Den enda punkten vi inte har behandlat till fullo på vår verksamhetsplan är att
öka svarsfrekvensen på kursutvärderingarna. Vad vi har gjort är att lägga upp kurs-
nämndsprotokoll på ftek, då detta var önskat enligt svaren på Studentrösten i LP1,
men vi ska titta närmre på detta och se om vi kan göra mer för denna punkt. Asp-
ningen kommer dock att ta en del tid denna läsperiod tror vi.

§7 Cocktailparty Efter detta mötes avslutande sätter första gruppen igång med matlagningen. Vi gör
som vi har gjort på de föregående cocktailpartyna, då det har gått väldigt bra då.

§8 Övriga frågor • Inga övriga frågor

§9 Nästa möte Nästa möte blir 28 mars 2017.
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§10 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Victor kl. 13:00.

Victor Wåhlstrand
Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Niklas Moszczynski
Justerare


